
Protokół Nr 42/10 

z posiedzenia komisji gospodarki mienia komunalnego i budŜetu 
dnia 25 października   2010 r.

odbytego  w sali konferencyjnej urzędu nr 201 

Rozpoczęcie posiedzenia godz. 8 00

Zakończenie posiedzenia godz. 10 35

Posiedzenie komisji otworzył i prowadził Przewodniczący Komisji Daniel Wilk , który powitał wszystkich
obecnych na posiedzeniu .
W posiedzeniu  udział  wzięli  członkowie  komisji  zgodnie  z  listą  obecności  stanowiącą  załącznik  do
niniejszego protokołu oraz wójt  gminy ,  zastępca i w części  dotyczącej  spraw finansowych skarbnik
gminy .  
Na podstawie listy obecności przewodniczący komisji  stwierdził  quorum, przy którym komisja mogła
obradować i podejmować prawomocne opinie i decyzje .
O terminie posiedzenia członkowie komisji zostali powiadomieni pisemnie , otrzymując materiały .
Porządek obrad posiedzenia  komisja przyjęła jednogłośnie w brzmieniu jak niŜej:
1.Zatwierdzenie porządku obrad 
2.Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji 
3.Zaopiniowanie projektów uchwał na sesję,która odbędzie się w dniu 29 października    
   2010 r.
4.Informacja o wykonaniu zadań w zakresie budowy i naprawy dróg oraz przygotowanie 
   do zimy 
   Opinia komisji na sesję 
5.Informacja Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego
   Opinia komisji na sesję 
6.Analiza realizacji budŜetu gminy za 9 m-cy  2010 roku 
   Opinia komisji     
7.Sprawy róŜne 
8.Zamknięcie posiedzenia komisji
Ad.2
Protokół Nr 41/10 z poprzedniego posiedzenia komisji został przyjęty jednogłośnie bez odczytywania .
Ad.3
Przewodniczący komisji odczytał projekty uchwał przygotowane  pod obrady najbliŜszej sesji , komisja je
przeanalizowała i przedyskutowała , wysłuchała wyjaśnień , a następnie wydała opinię jak niŜej :  
-projekt uchwały Nr XLII/336/10 w sprawie obniŜenia ceny skupu 1 dt Ŝyta do celów wymiaru
podatku rolnego 
Wójt Gminy poinformował ,Ŝe zaproponował obniŜenie maksymalnej stawki ogłoszonej przez
Prezesa Głównego Urzędu Statystycznego  z 37,64 zł za 1 dt do 36 zł  .
Członkowie komisji uwag nie wnieśli i jednogłośnie pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały .
- projekt uchwały Nr XLII/337/10  w sprawie określenia wysokości stawek podatku od
nieruchomości
Wójt Gminy – przedstawił uzasadnienie do w/w projektu uchwały informując ,Ŝe stawki
obowiązujące w   roku 2010 wzrosły o 2,6 % , a tam gdzie były maksymalne są  zgodnie z
rozporządzeniem Ministra Finansów stawkami maksymalnymi. Wójt   przedstawił stawki
maksymalne i proponowane na rok podatkowy 2010 .  

Komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała w/w projekt uchwały . 
-projekt   uchwały  Nr  XLII/338/10   w  sprawie  ustalenia  stawek  podatku  od  środków
transportowych
Komisja  po  wysłuchaniu  uzasadnienia  przedstawionego przez  wójta  do  w/w   projektu  ,
zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie i pozytywnie . 
-projekt uchwały Nr XLII/339/10w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji 
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podmiotom niezaliczonym do sektora  finansów publicznych  ,  sposobu jej  rozliczenia  oraz
kontroli  wykonywania zleconego zadania – komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały .
-  projekt   uchwały Nr XLII/340/10  w sprawie uchwalenia „  Programu współpracy gminy
Stargard  Szczeciński  z  organizacjami  pozarządowymi  oraz  podmiotami  prowadzącymi
działalność poŜytku  publicznego w 2011 r. „ - komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała
projekt uchwały ,
-projekt uchwały Nr XLII/341/10 w sprawie zmiany Uchwał dotyczących zatwierdzenia „ Planu
Odnowy   Miejscowości  Skalin  „  gmina  Stargard  Szczeciński-  komisja  jednogłośnie  i
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały , 
-  projekt   uchwały  Nr  XLII/342/10   w  sprawie  zmiany uchwały  dotyczącej  uchwalenia
„Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest wraz z inwentaryzacją na terenie
gminy  Stargard  Szczeciński  „-  komisja  jednogłośnie  i  pozytywnie  zaopiniowała  projekt
uchwały,  
-projekt  uchwały Nr XLII/343/10  w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont zabytku –
komisja jednogłośnie i pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały, 
- projekt uchwały Nr XLII/344/10  w sprawie zmian budŜetu gminy na 2010 r. oraz zmiany
limitów wydatków  na wieloletnie programy inwestycyjne
Uzasadnienie do tego projektu uchwały przedstawiła skarbnik gminy .
Wójt Gminy dodatkowo poinformował ,Ŝe w związku z zapewnienie lokum dla mieszkańców
Rogowa 15 ,  proponuje kupić mieszkanie  w blok i takie rozeznanie jest prowadzone  (np. gm.
Dolice – Kolin ,  Pęzino)  ,  bo Ŝaden kontener  nie zabezpieczy potrzeb tej  rodziny , koszta
przyłączy i dlatego zapisano środki , aby do tej kwoty kupić mieszkanie .   
Członkowie komisji poparli propozycję wójta odnośnie zakupu mieszkania- socjalnego dla tej
rodziny .
 Komisja pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała w /w  projekt uchwały ,
-  projekt   uchwały Nr XLII/345/10 w sprawie określenia szczegółowego trybu udzielania i
rozliczania  dotacji  dla  niepublicznych  innych  niŜ  przedszkola  form  wychowania
przedszkolnego prowadzonych na terenie gminy Stargard Szczeciński – Komisja jednogłośnie i
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały .
Ad.4
Przewodniczący  komisji  omówił  informację  o   wykonaniu  zadań  w  zakresie  budowy,
przebudowy i remontów dróg oraz przygotowanie do zimy  w trakcie omawiania wyjaśniono
wszystkie  uwagi i  pytania zgłaszane przez członków komisji   .W trakcie dyskusji  komisja
zwróciła  uwagę,  iŜ  do odśnieŜania dróg na terenie gminy  miały być  włączone te osoby z
gminy, które posiadają odpowiedni  sprzęt do odśnieŜania .  
Wobec powyŜszego Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu  przyjęła następującą
opinię :
Komisja na posiedzeniu dokonała analizy informacji o wykonaniu zadań w zakresie budowy i
naprawy dróg oraz przygotowania do zimy i jednogłośnie ją przyjęła .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .
Ad.5
Przewodniczący omówił informację Wójta Gminy o stanie mienia komunalnego 
(stan na dzień 15 października 2010 r.).
Radny Zakrzewski Wiesław – powiedział ,Ŝe był przygotowany i wytyczony teren pod boisko
sportowe w Witkowie Pierwszym , a obecnie został zaorany i zasiane zboŜe przez Agrofirmę , a
miało być tam boisko . 
Wójt Gminy – odpowiedział ,Ŝe przy zasiewach jesiennych było tak łatwiej kierowcy dokonać
zasiewu , ale  kierownik obiecał  ,Ŝe na wiosnę teren ten zostanie obsiany  trawą pod boisko . 
Wobec powyŜszego przewodniczący  podał opinię komisji do protokołu ,a mianowicie:
Komisja Gospodarki Mienia Komunalnego i BudŜetu przyjęła informację o stanie mienia 
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komunalnego i pozytywnie ją zaopiniowała .
Informacja stanowi załącznik do protokołu .  
Ad.6
Komisja  po  przeanalizowaniu  wykonania  budŜetu  gminy  za  9  m-cy 2010 r,  wysłuchaniu
wyjaśnień  skarbnik,  dlaczego  wykonanie  niektórych  pozycji  jest  niŜsze  niŜ  planowane,
pozytywnie i jednogłośnie zaopiniowała jego wykonanie . 
Ad.7
Radna  GraŜyna  Gajewska zgłosiła  sprawę  dotyczącą  lekarza  Ośrodka  Zdrowia  w  Pęzinie,  który  ma
podpisaną umowę do końca grudnia i jest problem , Ŝe jak skończy się umowa to moŜe przejść z kartami
pacjentów  Pęzina do Starej Dąbrowy . 
Wójt Gminy odnosząc się do tej sprawy m.in. powiedział ,Ŝe odnośnie lekarza to niech mieszkańcy Pęzina
się określą ,bo było sporo telefonów o tym  ,Ŝe obecny lekarz  źle wykonuje swoje obowiązki  . Pojawiła
się Pani Sochor – lekarz , która wyraziła chęć pracy w tym ośrodku, a nawet zatrudni dodatkowo osobę do
pomocy .
Radny Kuźma – zabierając głos w tej sprawie podkreślił ,Ŝe obecnie mieszkańcy podzielili się na dwa
obozy. Obecny lekarz twierdzi  ,Ŝe jak odejdzie to zabierze karty,  bo Stara Dąbrowa jest   filią   i  ma
podpisaną umowę z NFZ.  
Radny Zakrzewski – przypomniał o remoncie drogi od krzyŜówki  do jednostki wojskowej , druga sprawa
to to ,iŜ zabrakło blachy na dokończenie budowy „ budek sportowych „ .
Wójt Gminy odpowiedział ,Ŝe do końca nie wiadomo czyja to droga , czy nie naleŜy do  skarbu państwa ,
ale remontu dokona  gmina .Brakujący materiał zostanie dostarczony .
Przewodniczący komisji zgłosił następujące sprawy dotyczące Grzędzic,  a  przede wszystkim sprawa
dotycząca zgłaszanych usterek w ramach gwarancji do wybudowanej szatni w Grzędzicach, gdzie w dniu
dzisiejszym ma odbyć  się  wizja lokalna na odebranie wykonanych prac usterkowych  .Druga sprawa
dotyczyła  niektórych mieszkańców Grzędzic, którzy w swoich pismach  wnioskują o uchylenie uchwał
Rady  Gminy   o  przystąpienie  do  sporządzenia  miejscowych  planów   zagospodarowania  w  obrębie
Grzędzice   w związku z  prowadzonymi  procedurami  podziałowymi  nieruchomości  stanowiących  ich
własność – wpłynęło pismo w tej sprawie  do rady .Zdaniem radnego naleŜałoby  uchylić te uchwały , ale
z uwagi na koniec kadencji powinna to zrobić juŜ następna rada .
Przewodniczący podsumował pracę komisji za rok 2010 i podziękował wszystkim za dobrą  współpracę w
całej kadencji rady 2006-2010 . 
Ad.8
Wobec wyczerpania porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Daniel Wilk podziękował wszystkim
za udział i zamknął posiedzenie komisji .

Protokołowała :                                                                                           Przewodniczący Komisji 
Z. Stoczkowska                                                                                                  Daniel Wilk
Data sporządzenia :                                                                                      Data podpisania :        

  2010.10.25


